
Ugerløse Sogn d. 1-5-24
Dagsorden nr.113

Dagsorden for mødet d. 7-5    2024 kl. 19.00 i Sognegården 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Kommentar til sidste protokol, godkendt på  sidste mødet. 

3. Beslutning om anlægs ønsker 2025, Det bliver nødvendigt at vi får taget hul på opsparing til 
forbedring af graverfaciliteter, derfor indstilles det at vi ansøger om 150.000. uden vi nærmere 
redegør for til hvordan de skal bruges. Blot skal der være et beløb, når vi går i gang med 
varmeprojektet. 

4. Ansøgning fra koret genoptages.

5. Varme og Kalkning gennemgang af svar fra stiftet. Og status.  Tegnestuen skriver d. 26-4

”Jeg tager lige en snak med lys-producenten om lamper i gavle. Jeg tør ikke give nogen 
tidshorisont lige pt. Jeg har et par store projekter jeg skal igennem før jeg for alvor kan tage fat 
på Ugerløse. Vi skal lige finde en dag vi kan opmåle bænkene - Nationalmuseets udtalelse 
betyder, at de vil have snit og opstalt-tegninger før og efter ombygning og med konvektorerne 
tegnet på.  
Nationalmuseet henviser til varmekonsulentens udtalelse vedr. klimaet mellem vinduerne - men 
han skriver ikke om det men om indeklimaet i kirkerummet.
Har menighedsrådet drøftet udtalelsen vedr. gavlene som Nationalmuseet ikke mener kan stå 
frit - De skriver, at dekorationen vil være svær at genskabe - men det er jo de bænke der er på 
lager som du tidligere har skrevet er brune og som vi skulle tage gavlene af og montere frit. - lidt 
frækt kan vi måske bruge det argument, at så er der jo ingen grund til at gemme dem når de ikke 
har dekorationen. Det er reelt kun 1 gavl med dekoration der skal gemmes - den må vi kunne 
sætte på væggen et sætte oppe på pulpituret. Har jeg mulighed for at se bænkene på lager og 
tager og tage nogle billeder og mål? 
Se i øvrigt bilag i sagen vedr. Div. Udtagelser.

6. Vi har fået en henvendelse, om vi laver Halloween i år, beslutning om det. 

7. Fastsættelse af syn af kirke og sognegård. 

8. Mini konfirmand tilbud

9. Fastsættelse af dag for konfirmation i fremtiden, grundet et stort antal konfirmander og ønske fra 
nogle forældre om andre dage en søndag har der i en årrække været behov for flere dage. I 2024 har 
er således været kun få konfirmander fordelt   på en lørdag og en søndag. Det indstilles at 
menighedsrådet tager stilling til hvilken dag konfirmation skal ske i fremtiden.  

10. Beslutning on udstedelse af betalingskort genoptages. 

11. Dato for middag for menighedsrådet besluttes.

12. Orientering fra kontaktpersonen og daglig leder.

13. Rådet rundt. Orienteringsmøde d. 14-5 kl. 19, orientering opfølgning omkring status offentligt toilet. 
Gave fra Ymen modtaget 

Kaffe og kageliste:, Kaffe og kageliste:   7-5 Pia, Sara. 16-5 Gitte 6-6 Niels, 20-11 Birger 9-1- Ted,  9-4 Rikke,  

 



14. Evt.

Kaffe og kageliste:, Kaffe og kageliste:   7-5 Pia, Sara. 16-5 Gitte 6-6 Niels, 20-11 Birger 9-1- Ted,  9-4 Rikke,  

 


